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Dziś rano Zdenek Zeman otrzymał na Kapitolu nagrodę sportową “Rywale

tak, wrogowie nie”, którą przyznaje się osobom ze świata sportu

zaangażowanym w różnego rodzaju akcje społeczne. W uroczystości

uczestniczył burmistrz Rzymu, Gianni Alemanno. Trener Romy podzielił się

przy okazji obserwacjami o wczorajszym meczu.

Nagrodę wręcza się od 2009 roku, a przed Czechem dostali ją piłkarze Morgan De

Sanctis, Federico Marchetti i Lionel Scaloni, prezes Lazio sędzia Paolo Valeri oraz

były olimpijczyk Pietro Mennea.

Oto jak Zdenek Zeman odpowiadał na pytania dziennikarzy:

Wczorajsza wygrana była wielką satysfakcją?

ZZ: Wygrana to zawsze wielka satysfakcja. Wygraliśmy zasłużenie, więc jestem

zadowolony.

Sprawił Panu przyjemność napis Panu dedykowany?

ZZ: Tak. Jestem przekonany, że ludzie chcą widzieć piłkę jako czysty sport.

Walczymy o to i cieszę się, że wierzy w to wielu ludzi.

Przed pierwszą kolejką czuło się sceptycyzm. Co Pan chce teraz

odpowiedzieć?

ZZ: To normalne, że na początku sezonu żadna drużyna nie jest gotowa. Wcześniej

nie zagraliśmy źle. Straciliśmy dwa gole ze spalonego.

Szkoda czerwonej kartki Osvaldo. Sędzia nie zrozumiał sytuacji?

ZZ: Tak. Najpierw żółtka karta za strzał po gwizdku, choć to samo robili także inni

piłkarze. Jeśli Osvaldo będzie mniej protestował, to sędziowie będą go trochę

bardziej lubić.

Czy możliwa jest niedziele bez polemik?

ZZ: Zawsze będzie się mówić o sędziach. Odgrywają ważną rolę w meczach. Zawsze

będzie coś to komentowania.

Wczoraj świetny występ Tottiego…

ZZ: O Tottim nie mam nic do dodania... Powtarzam od dawna, od 15 lat, że to ważny

piłkarz. Jest zawodnikiem najwyższej klasy. Cieszę się, że czuje się dobrze. Świetnie

się spisywał w okresie przygotowawczym i teraz widać tego wyniki.

Tachtsidis i Florenzi pokazali, że mogą być częścią Romy?

ZZ: Jest dobra kadra piłkarzy do dyspozycji. Mogą grać wszyscy. Chodzi tylko o to,

żeby wybrać właściwy moment, kiedy powinien zagrać jeden, a kiedy inny.

Roma może powalczyć z każdym. Głównym rywalem jest Juve?

ZZ: My chcemy walczyć przez cały sezon. Chcemy sprawiać wszystkim problemy na
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boisku. Mamy nadzieję, że nam się to uda.

Teraz przerwa w rozgrywkach...

ZZ: Szkoda, że musimy się zatrzymać po tak dobrym wyniku. Mamy 8-9

reprezentantów w kadrze. Mamy nadzieję, że wrócą do nas z takim entuzjazmem,

jaki widać było wczoraj.
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